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Εργα και ελλείμματα στο τραπέζι του ΚΥΣΥΜ
ΤΑ ΔΗΜ ΟΣΙΑ ελλείμματα και οι 

εξελίξεις για τα μεγάλα έργα είναι τα 
δύο θέματα που συζητούνται στο ΚΥ
ΣΥΜ, το οποίο συνεδριάζει υπό την 
προεδρία του πρωθυπουργού κ. Α. Πα- 
πανδρέου στο μέγαρο Μαξίμου.

Η συνεδρίαση επρόκειτο ν’ αρχίσει στις 
11 π.μ. και κατά τις πληροφορίες θα εξετα
στούν οι δυνατότητες για περιορισμό των 
ελλειμμάτων στο δημόσιο τομέα με την 
πεοικοπή καταναλωτικών δαπανών. 

Παράλληλα, ο υπουργός Εθνικής Οικο-

. ελλι 
πεοι

νομίας κ. Παν. Ρουμελιώτης θα κάνει την 
εισήγηση για τα μεγάλα έργα (ο αρμόδιος 
υπουργός Περιβάλλοντος Χωροταξίας 
Δημοσίων Εργων λείπει στο Μόναχο).

Κατά τις πληροφορίες, το χρονοδιά
γραμμα προβλέπει ότι μέχρι τον Απρίλιο 
θα πρέπει να καθοριστούν και να δοθούν 
στις ενδιαφερόμενες εταιρείες τα τεχνικά 
χαρακτηριστικά και οι όροι χρηματοδότη
σης των έργων. Οι εταιρείες θα πρέπει 
μέχρι τον προσεχή Σεπτέμβριο να εκδηλώ
σουν το ενδιαφέρον τους. (Τουλάχιστον 
όσον αφορά το «πακέτο» του Αχελώου).

Το Κυβερνητικό Συμβούλιο θα συνε
δριάσει υπό την προεδρία του Πρωθυ
πουργού και τη Δευτέρα θα ασχοληθεί με 
την Ολυμπιακή Αεροπορία και ειδικότερα 
με τις εξελίξεις στον εθνικό αερομεταφο
ρέα, ενώ θα αποφασίσει παράλληλα για τον 
τύπο των τριών αεροπλάνων που πρόκει
ται να πάρει η εταιρεία (μπόινγκ ή αιρ- 
μπας).

•  ΓΙΑ τις εξελίξεις στον αγροτικό τομέα 
ενημερώθηκε χτες ο πρωθυπουργός κ. Α. 
Παπανδρέου από τον υπουργό Γεωργίας

κ. Γ. Ποττάκη.
Ο υπουργός Γεωργίας ενημέρωσε τον 

Πρωθυπουργό για όλα τα θέματα που 
απασχολούν σήμερα το υπουργείο.

Ο κ. Ποττάκης έδωσε στοιχεία στον 
Πρωθυπουργό για την ικανοποιητική, 
όπως είπε, εξέλιξη της αγροτικής παραγω
γής, διατύπωσε τις απόψεις του για τις 
τιμές στα αγροτικά και ενημέρωσε τον κ. 
Παπανδρέου για τα θέματα που θα συζητη
θούν στα προσεχή συμβούλια των υ
πουργών Γεωργίας της ΕΟΚ για τα αγρο
τικά θέματα.

Έ ΙΣΗΓΕΙΤΑΙ ΠΑΡΟ ΧΗ ΥΠΗΡΕΣΙΩ Ν ΣΤΟΥΣ ΞΕΝΟΥΣ

Χαλικιάς
θα μεταβλη 

ωρα υπηρεσιών, 
»και με τις οδηγίες

ην προτροπή αυτή απηύθυνε 
Γέμμεσα χτες ο διοικητής της Τρά
π εζα ς Ελλάδος κ. Δημ. Χαλικιάς 

^ομιλία του που έγινε σε εκδή- 
_  ̂ που οργάνωσε το Ελληνο- 
μανικό Επιμελητήριο σε κεν- 

Ιίκό ξενοδοχείο της Αθήνας.
Η συνταγή του κ. Χαλικιά 

■στηρίχτηκε στην εκτίμηση του:
«Η χώρα φαίνεται να έχει ση

μαντικά συγκριτικά πλεονεκτή
ματα στον τομέα των υπηρεσιών 
και θα ήταν σφάλμα να μην τα 
αξιοποιήσει, ώστε να μπορέσει να 
στηρίξει έναν υψηλότερο ρυθμό 
ανόδου του εθνικού εισοδήματος 
και του βιοτικού επιπέδου του 
πληθυσμού της».

Αναγνώρισε, όμως, ότι οι υπη
ρεσίες χαρακτηρίζονται από ρευ
στότητα και δεν εξασφαλίζουν 
σταθερότητα.

Παράλληλα ο διοικητής της 
Τράπεζας της Ελλάδος επισήμα- 
νε ότι:
•  Μπορούν να αυξηθούν οι πα
ραδοσιακές άδηλες συναλλαγμα
τικές εισπράξεις (π.χ τουρισμός).
•  Υπάρχουν σημαντικές δυνα
τότητες για την προσφορά στο 
εξακερικο και νέων υπηρεσιών.

Επιπλέον, τόνισε ότι με την 
ενοποίηση της ευρωπαϊκής αγο
ράς και την απελευθέρωση της 
κίνησης κεφαλαίων, αγαθών και 
υπηρεσιών, οι δυνατότητες της 
Ελλάδας για να κάνει επιλογές 
περιορίζονται σημαντικά.

Συνεπώς, σύμφωνα με τον κ. 
Δημ. Χαλικιά, «είναι επιτακτική 
η αξιοποίηση των συγκριτικών 
πλεονεκτημάτων της χώρας, τό
σο στην παραγωγή αγαθών όσο 
και στην προσφορά υπηρεσιών».

Κι αυτή είναι — πρόσθεσε — η 
λύση στο «πρόβλημα του ελληνι
κού ισοζυγίου πληρωμών», που 
ήταν και το θέμα της ομιλίας του.

Στη συνέχεια προχώρησε στη " 
διαπίστωση ότι το έλλειμμα του 
ισοζυγίου πληρωμών και η συσ
σώρευση εξωτεικού χρέους «είναι 
πράγματι πρόβλημα», όταν ο ε
ξωτερικός δανεισμός χρησιμο
ποιήθηκε για καταναλωτικές δα
πάνες.

Κι όπως είναι γνωστό, αυτό 
συνέβη στη χώρα μας. Ομως, ο κ. 
Δημ. Χαλικιάς πιστεύει ότι δεν θ’ 
αντιμετωπίσει η χώρα μας μεγά
λες δυσκολίες στην εξυπηρέτηση 
του εξωτερικού χρέους, αρκεί να 
τηρηθούν οι εξής προϋποθέσεις:
•  Να συνεχιστεί η σημερινή μα- 

ολιτικη (μείωση
των του δημοσίου και 

τρεχούσών συναλ
λαγών μεταξύ άλλων).
•  Να σταθεροποιηθεί το εξωτε
ρικό χρέος στο σημερινό επίπεδο.
•  Να προωθηθούν οι αναγκαίες 
μεταβολές στη δομή, οργανιοση 
και λειτουργία της οικονομίας.

Και υποστήριξε ότι έχει συντε- 
λεστεί πρόοδος η οποία εκφράζε
ται με τη μείωση του εξωτερικού 
δημόσιου χρέους σαν ποσοστό 
του Ακαθάριστου Εγχώριου 
Προϊόντος (Α.Ε.Π) από 42,1% το 
1985 σε 36% το 1987.

Την ευνοϊκή αυτή εξέλιξη την 
απέδωσε στη βελτίωση του ισο-

κροοικονομικη πολ 
ελλειμμάτων τοι 
του ισοζυγίου τρ

βρήκε... 
τη λύση

ζυγίου τρεχούσών συναλλαγών, 
χωρίς αυτό να σημαίνει ότι «αυτό 
έχει πάψει ν’ αποτελεί περιοριστι
κό παράγοντα για την άσκηση 
της πολιτικής».

Στη συνέχεια ο κ. Δημ. Χαλι- 
κιάς ζήτησε να μειωθούν δραστι-

κά τα ελλείμματα του δημοσίου 
και η χρηματοδότησή τους να 
μην υπονομεύει την αποτελεσμα- 
τικότητα της νομισματικής πολι
τικής. Που σημαίνει άντληση πό
ρων από την εξωτραπεζική αγο
ρά.

Τέλος, ο διοικητής της Τράπε
ζας της Ελλάδος υποστήριξε ότι:
•  Εχουν βελτιωθεί οι εσωτερι
κές οικονομικές συνθήκες κι έχει 
αποκατασταθεί το κλίμα εμπιστο
σύνης.
•  Οι ελληνικές μεταποιητικές ε

πιχειρήσεις αντιστάθηκαν στον 
ΕΟΚικό ανταγωνισμό και προ
σαρμόστηκαν στις νέες συνθή
κες.
•  Οι μεσαίες βιομηχανικές επι
χειρήσεις είναι πιο δυναμικές από 
τις μεγάλες.

Χτυπάει τώρα τον λαϊκισμό ο κ. Σημίτης
ΕΜΜΕΣΗ κριτική στην κυβέρνηση, 

αλλά και σε όλα τα κόμματα για τον τρόπο 
που αντιμετωπίζουν τα αιτήματα των συν
τεχνιών των εργαζομένων και τα ικανο
ποιούν για να μη χάσουν ψήφους, κάνει ο 
πρώην υπουργός Εθνικής Οικονομίας κ. 
Κ. Σημίτης.

Σε χτεσινή του ομιλία στην Πάντειο Σχο
λή, ο κ. Σημίτης είπε ότι τα κόμματα κρατούν 
μια παθητική στάση απέναντι στη συντεχνια
κή επέκταση για να μην αποξενώνουν τους 
ψηφοφόρους και αμέσως μετά πρόσθεσε: 
«Δεν υπαρχουν άλλα περιθώρια για λάΐκίστι- 
κες πρακτικές που εστιάζονται στην ικανο
ποίηση αιτημάτων».

Αναφερόμενος στο ίδιο θέμα ο πρώην

υπουργός ανέλυσε το συντεχνιακό φαινόμε
νο στην Ελλάδα, τονίζοντας ότι έχουν οη- 
μιουργηθεί πολλές ομάδες, οι οποίες έχουν 
εξασφαλίσει διαφορετική μεταχείριση από 
αυτή που έχει ο υπόλοιπος πληθυσμός, είτε 
σε φορολογικά, είτε σε ασφαλιστικά, είτε σε 
εργασιακά θέματα.

Επίσης, τόνισε ότι η κοινωνία, δυστυχώς, 
δεν εναντιώνεται στη στάση αυτή των διάφο
ρων συντεχνιών των εργαζομένων και δεν 
συμπαρίσταται στην πολιτική εξουσία όταν 
αυτή προσπαθεί να σπάσει τις δομές που 
έχουν προκαλέσει αυτό το φαινόμενο.

Και το αποτέλεσμα είναι για την Ελλάδα, 
συνέχισε ο κ Σημίτης, να συναντα τεράστιες 
δυσκολίες για να γεφυρώσει το χάσμα που τη

χωρίζει από τις αναπτυγμένες βιομηχανικά 
χώρες.

Για το λόγο αυτό, κατέληξε, «η πολιτική 
απάντηση στο συντεχνιακό κατακερματισμό 
είναι η κατάργηση των δομών που τον συν
τηρούν και ο περιορισμός της κάθε ρύθμισης 
που καθηλώνει τον ανταγωνισμό και παρέχει 
ειδική προστασία, χωρίς να δικαιολογείται 
από ένα συνεχώς επανεξεταζόμενο κριτήριο 
κοινωνικής δικαιοσύνης και αναπτυξιακής 
σκοπιμότητας».

Ο κ. Σημίτης ήταν χτες ο βασικός ομιλη
τής σε σεμινάριο που οργάνωσε η Πάντειος 
και συμμετείχαν οι καθηγητές κ.κ. Γ. Βέλ- 
τσος, Γ. Κριμπάς και Κ. Τσουκαλάς.

Τ.Κ.

Ερχονται και οι Βούλγαροι
ΠΟΛΥΜΕΛΗΣ αντιπρο

σωπεία εκπροσώπων επιχειρή
σεων της Βουλγαρίας θα ελθει 
την Τρίτη στην Αθήνα για 
επαφές σχετικά με τη δημιουρ
γία μεικτών επιχειρήσεων.

Οι ξένοι προσκεκλημένοι 
θα συναντηθούν με τον ανα
πληρωτή υπουργό Βιομηχα
νίας κ. Κ. Παπαναγιώτου, τον 
πρόεδρο του ΕΟΜΜΕΧ κ. Μ. 
Μπετενιώτη και θα επισκε- 
φθούν τη βιομηχανία ο ι
κιακών συσκευών «Ελίντα».

Μαθήματα
προμηθειών

«ΦΡΟΝΤΙΣΤΗΡΙΟ» για το 
νέο κανονισμό προμηθειών 
της ΔΕΗ έκανε χτες στους 
κατασκευαστές και εργολά
βους η διοίκηση της Επιχεί
ρησης Ηλετρισμού.

Ο νέος κανονισμός ισχύει 
από την 1η Ιανουάριου και 
καθιερώνει μητρώο προμη
θευτών, ενώ αλλάζει το σύ
στημα επιλογής των προ
σφορών.

Δηλαδή, πρώτα θα γίνεται 
τεχνική κρίση και αν το έργο 
ή το μηχάνημα καλύπτει τις 
απαιτήσεις της ΔΕΗ τότε και 
μόνο τότε θα εξετάζεται η οι
κονομική πλευρά.

Διαμαρτυρία
Ασφαλιστών

ΔΥΣΜΕΝΕΣΤΕΡΗ είναι η 
νέα ρύθμιση φορολογίας για 
τα ασφάλιστρα ζωής, αφού θα 
εκπίπτεται από το 1988 μόνο 
το 50% από το εισόδημα του 
φορολογούμενου, δηλαδή μό
νο 20.000 δραχμές.

Αυτό ισχυρίζεται ο Σύνδε
σμος Παραγωγών Ασφαλειών 
Ελλάδος, σε διαμαρτυρία που 
απηύθυνε στον υπουργό Εμ
πορίου Νίκο Ακριτίδη.

Ο Σύνδεσμος Παραγωγών 
ζητεί από τον υπουργό να αυ
ξήσει το αφορολόγητο ποσό 
για  τ ις  ασφάλειες ζω ής 
100.000, που θα εκπίπτεται 
από το· φορολογητέο εισόδημα 
ολόκληρο.

Πάμε για 66 δισ. 
από την Κοινότητα
ΠΟΣΟ 66 δισ. δρχ. θα διεκδικήσει φέτος η χώρα από το 

Ταμείο Περιφερειακής Ανάπτυξης της ΕΟΚ. Αυτό ανακοίνω
σε χτες ο υπουργός Εθνικής Οικονομίας κ. Παν. Ρουμελιώ
της τονίζοντας ότι η απορρόφηση των κεφαλαίων που 
δικαιούται να πάρει η Ελλάδα από τα διάφορα κοινοτικά 
ταμεία γίνεται σε ικανοποιητικό βαθμό.

Ο υπουργός τόνισε ότι η άντληση των κεφαλαίων από τα 
κοινοτικά ταμεία (γεωργικό, περιφερειακό και κοινωνικό) εξετά
στηκε σε ειδική συνεδρίαση του οικονομικού κύκλου. Η διαπί
στωση ήταν, είπε, ότι η απορρόφηση των κεφαλαίων είναι 
ικανοποιητική.

Σημείωσε ο κ. Ρουμελιώτης ότι ειδικά από το Περιφερειακό 
Ταμείο η Ελλάδα έρχεται δεύτερη μετά την Ιρλανδία με ποσοστό 
απορροφητικότητας 87,5% συνολικά των κεφαλαίων που δι
καιούται.

Ο υπουργός Εθνικής Οικονομίας επανέλαβε στη συνέχεια τα 
στοιχεία για το ύψος των κεφαλαίων που άντλησε η χώρα από το 
Ταμείο Περιφερειακής Ανάπτυξης της ΕΟΚ στα τελευταία 
χρόνια.

Κατά τη συνεδρίαση του οικονομικού κύκλου οι υπουργοί 
που μετέχουν σ’ αυτόν αποφάσισαν τον κατάλληλο συντονισμό 
των αρμόδιων υπηρεσιών των υπουργείων, ώστε τα προγράμμα
τα που γίνονται για τα διάφορα έργα να είναι καλύτερα και έτσι 
να αντλούνται με ταχύτερο ρυθμό τα κεφάλαια που χορηγούνται 
από την ΕΟΚ.

Ψήνονται 
αυξήσεις σε 

ψωμί-ζυμαρικά
Ν Α  α υ ξη θ ο ύ ν  κατά  

τρεις δραχμές το κιλό οι 
τιμές στο αλεύρι — σιμι
γδάλι ζητούν οι αλευρο- 
βιομήχανου

Ο Σύνδεσμος Ελλήνων 
Αλευροβιομηχάνων με ανα
κοίνωση του διαμαρτύρεται 
γιατί καθυστερεί η αναγγε
λία αναπροσαρμογής των 
παραπάνω τιμών.

Συγκεκριμένα αναφέρει 
ότι «έχει περάσει ένας μή
νας από τότε που έχει απο- 
φασιστεί η αναπροσαρμογή 
των τιμών των παραπάνω 
προϊόντων από το Υπουρ
γείο Εμπορίου (η αύξηση 
ορίστηκε περίπου 1,60 δρχ. 
το κιλό)».

Η αύξηση όμως αυτή — 
επισημαίνει — είναι ξεπερα
σμένη μια που όλοι οι συν
τελεστές που αποτελούν το 
κόστος του αλεύρου — σιμι- 
γδαλιού έχουν αναπροσα- 
μοστεί κατά πολύ και καθη
μερινά αυξάνονται και δεν 
πρέπει να είναι κάτω των 
τριών δραχμών το κιλό το 
λιγότερο.

ΚΥΔΕΠ: Ολα 
για τα σκάνδαλα

ΑΡΧΙΖΟΥΝ αύριο οι 
διημερές εργασίες της Γ ενι
κής Συνέλευσης της ΚΥ
ΔΕΠ (Κεντρικής Υπηρε
σίας Διαχείρισης Προϊόν
των).

Κατά τις πληροφορίες 
μέλη της Διοίκησης προτί- 
θενται να λύσουν και το 
θέμα των κατηγοριών για 
τα σκάνδαλα.

Ο πρόεδρος της ΚΥ
ΔΕΠ, αύριο, με την έναρξη 
των εργασιών της Γενικής 
Συνέλευσης θα κάνει απο
λογισμό της δράσης της ε
ταιρείας του δημοσίου κατά 
το 1987.

3 Απριλίου 
το Κιλελέρ

ΣΤΙΣ 3 Απριλίου θα εορ
ταστεί η επέτειος του Κιλε
λέρ, όπως έχει αποφασιστεί 
από τη Γενική Συνομο
σπονδία Αγροτικών Συλλό
γων (ΓΕΣΑΣΕ). Η απόφα
ση αυτή έχει κοινοποιηθεί 
στην ΠΑΣΕΓΕΣ.

Η ΓΕΣΑΣΕ κάλεσε όλες 
τις συνεταιριστικές ορ
γανώσεις να μετάσχουν 
στον εορτασμό.

Συνεπώς τόνισε η ΓΕ
ΣΑΣΕ το όψιμο ενδιαφέρον 
της Ν.Δ να εορταστεί φέτος 
ενωτικά το Κιλελέρ «α- 
ποσκοπει σε ωμή παρέμβα
ση προς την αυτοτέλεια, 
λειτουργία και αυτονομία 
του Συνεταιριστικού Κινή
ματος.

Η ΓΕΣΑΣΕ, καταλήγει 
στην ανακοίνωση της, δεν 
δέχεται το Κιλελέρ να γίνει 
προϊόν συναλλαγής με τα 
κόμματα και τους διασπα
στές, δήθεν συνδικαλιστι
κούς φορείς του αγροτικού 
κινήματος.

Τα προϊόντα 
υποστήριξης 

«Σιμσον»
ΚΥΚΛΟΦΟΡΟΥΝ « η  στην ελλη

νική αγορά τα φημισμένα προϊόντα 
S laiton, που ασάγοντα συσκευασμέ
να από την Ολλανδία. Σφραγιστικά, 
σιλικόνης, υγρομονωτικά, αυτοκόλ
λητης μονωτικές ταινίες, κόλλες, μα
στίχες, αφροί πολυουρεθάνης κτλ.

Αντιπρόσωπός ο πολίτικος μηχα
νικός Επαμ. Κοτσιόπουλος, Αιμ. Βεά- 
κη 3, τηλ. (01) 6726440-2.


